



## QUESTIONS AND ANSWERS REPORT

<b>To:</b>	Bidders
<b>From:</b>	UNDP Syria
<b>Subject:</b>	Rehabilitation of the Electricity Network in the 2nd Industrial Zone in Al-Mayadeen City- Deir Ez-Zor Governorate
<b>Reference:</b>	UNDP-SYR-ITB-066-20
<b>Date:</b>	2-9-2020

UNDP Syria Procurement Unit received question regarding the subject RFP. This question is documented below with respective answers.

#	Questions & answers in Arabic	Questions & answers in English
1	فيما يخص تقديم وتركيب الكابل الأرضي المتوسط 20 ك ف , في البند الوارد في رقم 15 أين سيتم تركيبه؟ تم تحديد المسار على الواقع للمشاركين في الزيارة الميدانية وذلك أثناء الزيارة للإطلاع على الأعمال المطلوبة وسيتم تزويد الشركة صاحبة العقد عند الانتهاء من إجراءات التعاقد بمخطط معتمد , مع العلم أن طول الكابل الوارد في الإعلان هي الأطوال المعتمدة .	Regarding MV cable 20kv where will be installed?  During the site visit we defined all the requirement works and the path of cable, and we will provide an approved scheme to the awarded bidder.
2	فيما يخص موقع تركيب المحولة 630 ك ف ا , على من تقع مسؤولية إزالة الأتربة الواقعة أمام مركز التحويل ؟ عملية إزالة الأتربة الواقعة أمام مركز التحويل تعتبر من ضمن اعمال تركيب المحولة و تجهيز المركز كما هو مذكور في الإعلان.	who's the responsible for removing the debris around the transformation station  As it was mentioned in the advertisement, removing debris and all related works are included in the provision of providing and installing 630kv transformer.
3	ماذا يتضمن بند تقديم و تركيب امراس الالمنيوم مختلفة المقاطع؟ يتضمن كافة الاعمال كما هو مذكور في الإعلان والبند رقم 16 .	what includes the provision No. 16 (providing aluminum cables with different sectors) includes all the mentioned works in provision No. 16

**All other terms and condition remain unchanged.**